
By- og Boligudvalget

Til: Ministeren for by, bolig og landdistrikter

Dato: 14. november 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 39
Forslag til lov om ændring af lov om byfornyelse og udvikling af byer. (Øgede
muligheder for at sikre gode boligsociale rammer både på land og i by m.v.).
Af ministeren for by, bolig og landdistrikter (Carsten Hansen)

Spørgsmål 3
Ministeren bedes kortfattet redegøre for følgende;
– Hvad er det præcise beløb, der flyttes væk fra bygningsfornyelse?
– Hvor mange lejligheder byfornys typisk årligt i disse år?
– Hvad er gennemsnitprisen for at byforny en lejlighed?
– Hvor mange færre lejligheder kan skønsmæssigt byfornys årligt, hvis loven

vedtages og beløbet til bygningsfornyelse skæres ned som planlagt?
– Eller betyder lovforslaget, at støtten til byfornyelse af lejlighed skæres ned

i form af et lavere tilskudsbeløb, men samme antal lejligheder som hidtil?
– Og hvad er ministerens tanker om, at de forslåede ændringer på denne

måde rammer en gruppe borgere med dårlige boligforhold og lave indkom-
ster?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Eigil Andersen (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Eigil.Andersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mette Reissmann
formand
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